
                                                                                         
 
                                                                                              
 
Den Haag 11 februari 2011 
Aan: De voorzitter van de Gemeenteraad van Den Haag 
Spui 70 
2511 BT Den Haag 
 
Onderwerp: Zorgen over zorg in verpleeghuis NEBO 
 
Al langere tijd maakt de SP zich zorgen over de situatie in verpleeghuis NEBO. 
Al in maart 2010 kwamen er verschillende meldingen binnen bij de inspectie 
voor de Gezondheidszorg over verwaarlozing van bewoners.1 Nu er bijna een 
jaar later weer een soortgelijke schokkende situatie naar buiten wordt gebracht 
door Rea van Veen via de Telegraaf2, stelt de SP als gevolg van artikel 38 van 
het reglement van orde van de gemeenteraad Den Haag de volgende vragen: 
 

1. Was de wethouder op de hoogte van de zorgelijke situatie in 
verzorgingshuis NEBO? Zo ja, welke maatregelen heeft de wethouder 
genomen sinds maart 2010?  

2. Hoe is de situatie nu in verpleeghuis NEBO? Is de wethouder bereid te 
onderzoeken of er (aanvullende) maatregelen nodig zijn om de zorg in 
verpleeghuis NEBO op orde te krijgen? Zo nee, waarom niet? Zo ja, 
welke? 

3. Kan de wethouder nagaan welke meldingen er het afgelopen jaar bij de 
inspectie voor de Gezondheidszorg zijn binnengekomen over 
verzorgingshuis NEBO? Zo ja, kan de raad daar een overzicht van 
krijgen?  

4. Deelt de wethouder de opvatting van de zegsvrouw van NEBO in maart 
dat de reeks aan ‘incidenten’ in verzorgingshuis NEBO voornamelijk te 
wijten is aan grote bezuinigingen op ouderenzorg de afgelopen jaren? Zo 
ja, bent u bereid zich tegen de bezuinigingen de afgelopen jaren uit te 
spreken? En bent u bereid om de minister over uw standpunt in te lichten?  

5. Deelt de wethouder met de SP de opvatting dat een reeks incidenten die 
niet op lijkt te houden aangemerkt moet worden als een structureel 
probleem? Zo ja, is de constatering dat de ouderenzorg in Den Haag een 

                                                 
 
 



puinhoop is ook uw constatering? Zo nee, waarom niet? Wanneer kan de 
raad de aangekondigde voorstellen van het college verwachten om stevige 
maatregelen te treffen om dergelijke misstanden zoveel mogelijk te 
beperken?  

6. Is er aanvullend budget gereserveerd om deze voorstellen te financieren? 
Zo ja, hoeveel? Zo nee, kan er gezien de grove bezuinigingen door het 
kabinet de afgelopen jaren wel een goede oplossing worden gevonden 
zonder budget? 

 
 
 
 
Bart van Kent 
SP  
 
 
 
1 http://www.zorgvisie.nl/Nieuws/Artikel/Verwaarlozing-in-verpleeghuis-NEBO.htm 
 
1 
http://telegraaf.mobi/telegraaf/telegraaf/content//proj/telegraaf/open/wap/articles/binnenland/10089874
34_1.xml 
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